Sembcorp Salalah سیمبکورب صلاله

Date: 7 June 2020

After compliments.

List of nominee director and his brief profile to be elected in Annual General Meeting is mentioned below:

Nominee Director

Nominee name	Representing	Nominee type
Chen Dan	Personal Capacity	Non- shareholder/ non independent

Brief profile

Chen Dan,

Ms Chen Dan is Senior Vice President (Financial Planning & Analysis) at Sembcorp Industries, responsible for the Group and Corporate Management's reporting and analysis, financial budgeting and forecasting, transfer pricing as well as finance business partnering. She has over 20 years of experience in finance. She started her career with PricewaterhouseCoopers Singapore as an assurance & capital market professional and progressed to be a manager responsible for managing a portfolio of audit assignments and cross border IPO and M&A transactions.

Prior to joining Sembcorp, she was the Deputy CFO and Board Secretary at CIMC Raffles Offshore Ltd where she oversaw the full spectrum of shareholders, board and finance related matters.

Ms Chen is a Fellow member of The Association of Chartered Certified Accountants (FCCA) and is also a Chartered Accountant of Singapore.

ونيين CCA) and is gapore.

C.R: 1077337

Sultanate of Ornan

التاريخ: 7 يونيو2020م

تحية طيبة وبعد،،،

قائمة المرشح لمجلس الإدارة ونبذة مختصرة عن المرشح الذي سيتم انتخابه في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوي والموضحة ادناه:

المترشح لعضوية مجلس الإدارة

طبيعة العضوية	الجهة الاعتبارية/ صفة شخصية	اسم المترشح
غیر مساهم/ غیر مستقل	بصفة شخصية	تشین دان

نبذة مختصرة

الفاضلة / تشين دان،

تعمل الفاضلة / تشين دان كنائب رئيس أول (التخطيط والتحليل المالي) بسيمبكورب للصناعات وهي مسؤولة عن التقارير الإدارية والتحليل على مستوى المجموعة والشركة وإعداد الموازنات والتنبؤات المالية وأسعار التحويل إضافة إلى الشراكات المالية تمتلك الفاضلة / ديان خبرة تزيد عن 20 عاما في مجال تمويل الشركات حيث بدأت مسيرتها المهنية مع شركة برايس واتر هاوس كوبرز بسنغافورة كمدير للضمان والأسواق المالية وكانت مسؤولة عن إدارة عدة عمليات طرح عام أولي واستحواذ دولية.

وقبل انضمامها إلى سيمبكورب عملت كنائب للرئيس المالي وأمين سر مجلس الإدارة بشركة CIMC كالمالي وأمين سر مجموعة Raffles Offshore LTD حيث أشرفت على مجموعة كاملة من المواضيع المتعلقة بالمساهمين ومجلس الإدارة والمالية.

الفاضلة / تشين هي عضو بجمعية المحاسبين القانونيين المعتمديين (ACCA) ، بالإضافة إلى محاسب القانوني في سنغافورة.

وتقبلو فائق الأحترام والتقدير

مسؤول الإفصاح

Sembcorp Salalah Power and Water Company (S.A.O.G)

Disclosure Officer

CR No. 1077337

Regards,

PO Box 1466, Saialan, PC 211, Sultanate of Oman T + 968 7323 8510 / 511 F + 968 2323 85 سيديكورب صلالة للطاقة والمياد (ش.ج.ع.ع) ص.ت : ٢٠٢٧ - ١ ص.ب ٢٤٦١ - صلالة ٢١١ سلطنة عمان عاتف: ٢١٥/ ٢٢٢٨٥١ (٩٦٨) الفاكس : ٢٢٨٥١١ (٩٦٨)

